

November 18, 2010

Le 18 novembre 2010

Coram: McLachlin C.J. and Abella and
Cromwell JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les
juges Abella et Cromwell

BETWEEN:

ENTRE :

Jonathan David Bacon

Jonathan David Bacon

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motions for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal and to file an affidavit in support of the motion for an extension of time are granted. The request for an oral hearing of the application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Number CA036241, 2010 BCCA 135, dated March 18, 2010, is granted. The hearing date will be fixed by the Registrar.

Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel et de dépôt d'un affidavit afin de soutenir la requête en prorogation du délai sont accordées. La demande pour la tenue d'une audience de la demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéro CA036241, 2010 BCCA 135, daté du 18 mars 2010, est accordée. La date de l'audience sera fixée par le registraire.

C.J.C.
J.C.C.